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Protokół  Nr IX/2024 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 18 grudnia 2024 roku 

w godz. od 1400 do 1600 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych (ustawowo 15 radnych) – lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej,  Wojciechowska Elżbieta  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:    

Burmistrz Borku Wlkp. – Janusz Sikora,  

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska 

oraz pozostali goście – lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych i Rada 

jest władna do podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. 

Nieobecna radna: Elżbieta Wojciechowska 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji: 

1.Otwarcie obrad. 

2.Ustalenie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej.           

4.Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

5.Interpelacje i zapytania radnych. 

6.Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2025 -2031; 
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2) uchwały budżetowej na rok 2025; 

3) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024; 

4) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 - 

2028; 

5) planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025; 

6) planu pracy Rady Miejskiej Borku Wlkp. na rok 2025. 

7. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

8. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady - na prośbę Burmistrza wnioskuję o wprowadzenie do porządku sesji 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Borek Wlkp. na lata 2024-2031. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Wniosek został przyjęty 14 głosami radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej 

Nieobecna radna: Wojciechowska Elżbieta  

 

Przewodniczący Rady - przedstawię porządek sesji po wprowadzonej zmianie. 

Pkty od 1 do 6 – bez zmian 

Pkt 6, podpunkty od 1) do 6) bez zmian 

7)zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Borek Wlkp. na lata 2024-

2031. 

Punkty 7 i 8 – bez zmian 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Porządek sesji został przyjęty 14 głosami radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt 

nie był przeciwny. 

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej 

Nieobecna radna: Wojciechowska Elżbieta  

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

porządku sesji. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu  z obrad  VIII sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z VIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 listopada 2024 roku i był wyłożony na 

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał czy radni 

zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z VIII sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik  

nr 5 do niniejszego protokołu 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej 

Nieobecna radna: Wojciechowska Elżbieta  
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Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Do w/w sprawozdania radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Zapytań również  nie było.  

 

Ad. 6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2025 – 2031 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka przedstawiła uchwałę Nr SO -11/0957/112/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 02 grudnia 2024 r. w 

sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Borek Wlkp., która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 

Po czym przewodniczący poszczególnych Komisji Rady przedstawili opinię Komisji  

o projekcie WPF na lata 2025-2031: 

a)Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Artur Osowicz – opinia pozytywna:  

b) Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – Tomasz Marszałek –  opinia 

pozytywna 

c) Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – 

Radosław Andrzejak – opinia pozytywna. 

 

W dalszej części Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym WPF na lata 

2025-2031. 

Mimo zachęceń do dyskusji nikt z radnych głosu nie zabrał. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik  

nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała Nr IX/55/2024  w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej 

Nieobecna radna: Wojciechowska Elżbieta  

 

2) uchwały budżetowej na rok 2025 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie.  

Obecna radna Elżbieta Wojciechowska. 

 

Ponadto przedstawiła: 

1) uchwałę Nr SO-11/0952/587/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 02 grudnia 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii o możliwości 

sfinansowania przez Gminę Borek Wlkp. deficytu budżetu przedstawionego w projekcie 

uchwały budżetowej na rok 2025, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

2) uchwałę Nr SO-11/0951/112/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 02 grudnia 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

budżetowej na rok 2025 Gminy Borek Wlkp., która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

Po czym przewodniczący poszczególnych Komisji Rady przedstawili opinię Komisji  

o projekcie budżetu na rok 2025. 

a)Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Artur Osowicz – opinia pozytywna; 

b) Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – Tomasz Marszałek –   opinia 

pozytywna; 

c) Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – 

Radosław Andrzejak – opinia pozytywna.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał Burmistrza, czy wprowadza autopoprawki do 

projektu budżetu na 2025 rok. 

 

Skarbnik Gminy - zgłaszamy autopoprawki do wydatków budżetu Gminy Borek 

Wielkopolski na zadanie pn. „Budowa studni nr 3A oraz renowacja studni nr 3 wraz z 
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budową rurociągu łączącego studnie z SUW Karolew” o kwotę 30.000 zł w związku z 

przedłużeniem prac geodezyjnych. 

Druga autopoprawka dotyczy wprowadzenia zadania pn. „Ulepszenie nawierzchni chodnika 

w Koszkowie”, kwota 108.610,17 zł. Wydatki te zamierza się sfinansować z rezerwy 

inwestycyjnej.  

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem budżetu 

na rok 2025. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady - czy są uwagi do autopoprawki Nr 1 na zadanie pn. „Budowa studni nr 

3A oraz renowacja studni nr 3 wraz z budową rurociągu łączącego studnie z SUW Karolew” 

 

Nikt głosu nie zabrał. 

Za przyjęciem autopoprawki głosowało 15 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13  do niniejszego 

protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej, Wojciechowska Elżbieta  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy radni zgłaszają uwagi do autopoprawki Nr 2 

dotyczącej wprowadzenia zadania pn. „Ulepszenie nawierzchni chodnika w Koszkowie” . 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem autopoprawki głosowało 15 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14  do niniejszego 

protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej, Wojciechowska Elżbieta  

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad projektem uchwały 

budżetowej na rok 2025 i zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny, 1 radny wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IX/56/2024  w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Malicki Roman, Marszałek Tomasz, 

Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur, Pawlak 

Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak Błażej, Wojciechowska 

Elżbieta  

Wstrzymuję się (1): Florczyk Damian 

 

3) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię 

Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie  był przeciwny i  nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 

do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała Nr IX/57/2024  w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 
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Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej, Wojciechowska Elżbieta  

  

4) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata  

2025 - 2028 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kubiak przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie  był przeciwny i  nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 

do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała Nr IX/58/2024  w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej, Wojciechowska Elżbieta  

 

5) planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię 

Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 
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Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie  był przeciwny i  nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 

do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała Nr IX/59/2024  w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej, Wojciechowska Elżbieta  

 

 6) planu pracy Rady Miejskiej Borku Wlkp. na rok 2025 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt planu pracy Rady Miejskiej. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie  był przeciwny i  nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 

do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała Nr IX/60/2024  w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej, Wojciechowska Elżbieta  
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7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Borek Wlkp. na lata 2024 

- 2031 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie  był przeciwny i  nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 

do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała Nr IX/61/2024  w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Malicki Roman, 

Marszałek Tomasz, Jakubiak Marcin, Kordus Elżbieta, Kubiak Andrzej, Jańczak Małgorzata, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Szymczak 

Błażej, Wojciechowska Elżbieta  

 

Ad. 7. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie głos zabrał Marek Rożek.  

Poinformował, że budżet 2024 roku był jego budżetem i poprzedniej Rady.  

Oznajmił, że 

 - w roku 2024 nie zostały zrealizowane planowane chodniki na Osiedlu 600-lecia,  

  Mickiewicza, Żeromskiego, Słowackiego, Bojanowskiego i Granicznej; 

- wiejskie drogi praktycznie zostały wszystkie zrealizowane; 

- były przygotowane inwestycje na 2025 rok na 10.000.000 zł, między innymi kanalizację  

  Głoginina;  

- zostały złożone wnioski na dokumentację na drogi Siedmiorogów oraz Zalesie;  

- drogi powiatowe nie były modernizowane ponieważ nie byłoby środków na drogi gminne; 
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- pozyskano 1.000.000 zł na otynkowanie wieży kościelnej i odrestaurowanie kopuły;  

- Gmina pozostała z dochodem 34.000.000 zł, 6.000.000 zł oddłużoną i wzbogaciła się  

  o kwotę 40.000.000 zł. 

 

Burmistrz Janusz Sikora – 

- modernizacja dróg została częściowo wykonana, jednak prace brukarskie i pozostałe będą  

  wykonane w 2025 r. 

- przygotowujemy termomodernizację szkoły w Borku Wlkp.; 

- pracujemy nad przygotowaniem projektu na modernizację hydroforni w Karolewie oraz    

  dokumentacją na kanalizację sanitarną w Głogininie; 

- będziemy współpracować z Powiatem w temacie modernizacji dróg powiatowych na terenie   

  gminy Borek Wlkp.  

- jest planowana modernizacja drogi od Karolewa do Siedmiorogowa Pierwszego (do     

   skrzyżowania z Wygodą);  

- będziemy współpracować z Powiatem, z Województwem i w miarę możliwości będziemy  

  realizować zadania gminne. 

 

W tym punkcie nikt więcej głosu nie zabrał. 

 

Ad.8. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad oraz brakiem innych głosów Przewodniczący 

Rady – Tomasz Pawlak zakończył IX  sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

 

  Protokołowała                                                                        Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik                                                                          Tomasz Pawlak 


